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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

Αθήνα, 10 Σεπτεμβρίου 2024 
 
 
 
Προς: Υπουργό Πολιτικής Προστασίας και Κλιματικής Κρίσης 

Θέμα: «Γιατί επιβαρύνεται ο Έλληνας φορολογούμενος για την παροχή 
υπηρεσιών πυρόσβεσης στην FRAPORT;» 

 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Όπως γνωρίζεται η αρμοδιότητα του Πυροσβεστικού Σώματος εκτείνεται σε 

όλη την Ελλάδα για τα θέματα πυρόσβεσης σε όλες τις κατηγορίες πυρκαγιών. Τούτο 

είναι εύλογο δεδομένης της ανάγκης για ύπαρξη επαρκών υπηρεσιών πυρόσβεσης 

στην επικράτεια. 

Όμως, υπάρχουν ιδιάζουσες περιπτώσεις όπου ενδεχομένως να πρέπει η 

Πυροσβεστική να αφήνει την «πρώτη αντίδραση» σε ιδιωτικούς φορείς που φέρουν 

και το κόστος και το κέρδος λειτουργίας κρίσιμων υποδομών. Μία από αυτές τις 

περιπτώσεις είναι και τα αεροδρόμια που διαχειρίζεται με σύμβαση παραχώρησης η 

FRAPORT, η οποία σημειωτέων έχει σημαντικό κέρδος από την δραστηριότητα αυτή 

(το οποίο κέρδος δεν καρπώνεται ο ελληνικός λαός).   

Δεν γίνεται λοιπόν κατανοητό για ποιο λόγο θα πρέπει ο Έλληνας 

φορολογούμενος να πληρώνει για την «ετοιμότητα» και εγκατάσταση πυροσβεστών 

σε αεροδρόμια που διαχειρίζεται η FRAPORT, ενώ αυτοί θα μπορούσαν να είναι 

διαθέσιμοι για άλλα συμβάντα εκτός αεροδρομίου.  
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Πράγματι, σε αντίστοιχες ειδικές περιπτώσεις, όπως π.χ.  στα διυλιστήρια 

πετρελαίου οι εκεί ιδιωτικές εταιρείες έχουν δικές τους πυροσβεστικές δυνάμεις 

«πρώτης αντίδρασης» και υποστηρίζονται από την Πυροσβεστική όπου απαιτείται. 

 

Κατόπιν τούτων, ερωτάσθε κ. Υπουργέ:  

 

1. Είναι στα σχέδια σας η αλλαγή του καθεστώτος των πυροσβεστικών υπηρεσιών 

στα αεροδρόμια της FRAPORT;  

 

2. Τί κόστος έχει για το ελληνικό δημόσιο η παροχή αυτής της υπηρεσίας και πόσοι 

πυροσβέστες είναι τοποθετημένοι σε αυτές τις πυροσβεστικές υπηρεσίες;  

 

 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
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